



香港中文大學
The Chinese University of Hong Kong

臨時入校證

Temporary Campus Admission Card

學員照片 Photo of Student 照片需有 發證單位蓋印 Photo must be stamped with issuing unit's chop
學員姓名 Student Name
課程名稱 Course Title
課程日期 Course Date (dd/mm/yyyy)
至 to

注意事項

1. 此臨時入校證不可轉讓予其他人士使用。
2. 保安人員可要求持證人士出示身分證以核對身分。
3. 持證人士必須於課程完結當天將證件交回發證單位。

Notes

1. This temporary campus admission card is non transferrable to other person.
2. Security staff can request cardholder to present HKID for verification of identity.
3. Cardholder is required to return the card to the issuing unit on the last day of the course.

發證日期 Card Issuing Date	
發證單位 Card Issuing Unit	
聯絡電話 Tel. No.	
發證人員姓名 Card Issuing Staff Name	
發證人員簽名 Card Issuing Staff Signature	



香港中文大學
The Chinese University of Hong Kong

臨時入校證

Temporary Campus Admission Card

學員照片 Photo of Student 照片需有 發證單位蓋印 Photo must be stamped with issuing unit's chop
學員姓名 Student Name
課程名稱 Course Title
課程日期 Course Date
至 to

注意事項

1. 此臨時入校證不可轉讓予其他人士使用。
2. 保安人員可要求持證人士出示身分證以核對身分。
3. 持證人士必須於課程完結當天將證件交回發證單位。

Notes

1. This temporary campus admission card is non transferrable to other person.
2. Security staff can request cardholder to present HKID for verification of identity.
3. Cardholder is required to return the card to the issuing unit on the last day of the course.

發證日期 Card Issuing Date	
發證單位 Card Issuing Unit	
聯絡電話 Tel. No.	
發證人員姓名 Card Issuing Staff Name	
發證人員簽名 Card Issuing Staff Signature	